

## Styremøte 22.05.24



**Til stede:** Cato Brekke, Johan Forsberg, Bjørn Gjerstad, Eva Helene Hansen, Henrik Thomassen, Bente Strandos, Per Fredrik Simensen og Linda Iren Sørvig.

**Oppmenn:** Fredrik Glette, Ole-Ejvind Hære, Hans Olav Løen, Heidi Hval, Torbjørn Storlien og Tom Erik Knutsen.

**Fravær:** Øyvind Wulfsberg, Andre Kjennerud, Tony Renstøm, Espen Avdal, Per Kristian Røren Lien, Audun Solberg og Lasse Henriksen

Sak			Ansvar
1	Gjennomgang referat	Godkjent	LIS
2	Admin		CB BG
3	Økonomi	Vi har ting under kontroll.  Felt og DSSN leverer fine regnskap i etterkant av stevner.  Vi har mange søknader inne og venter i spenning på svar.	EHH
4	Anlegg, dugnad og vedlikehold	Vi er i prosess ang - Vi må sette opp grillhytta - Regodkjenne anlegget  BG jobber med skyløsning for stevneadmin.  Trailbygget. De er åpne for samarbeid, men i utgangspunktet ikke interessert i salg.	JF HOL BG OEH
5	Stevner og aktiviteter	Treningstider: Alle oppmenn er enige om treningstidene fungerer. Noen ganger så er det en utfordring ang dugnad, men gruppene er i dialog med hverandre og det fungerer bra.  Multidisiplin klubbstevne til høsten.  4 medlemmer som tar trener 2.	BS

Postadresse  
Postboks 269  
3301 Hokksund

Hokksund Pistolklubb  
post@hokksundpistolklubb.no  
Orgnr: 988 259 551

Besøksadresse  
Rakkestadseterveien 190  
3330 Skotselv

		<p>Feltdommerkurs fristen er utsatt til 23, men det er kun 3 påmeldte så det blir mest sannsynlig avlyst.</p> <p>Nasjonalt dommerkurs kommer etter sommeren.</p>	
6	<b>Undergrupper</b>	<p>DSSN – Fredrik Glette og Ole-Ejvind Hære Flere stevner er gjennomført på en veldig god måte. L1 stevnene drar mye folk. Pistol: Godt samarbeid med felt. Deltakelsen øker i samsvar med temperaturen ute. Rifle: Godt oppmøte på treningene og ting fungerer.</p> <p>Felt – Hans Olav Løen og Heidi Hval Brukbar aktivitet på treningene. Det har vært gjennomført mange stevner og alle har blitt gjennomført på en god måte. Det er flere som har tatt ansvar og arbeidsoppgavene fordeles på en god måte.</p> <p>PRS – Torbjørn Storlien Trening hver uke. Ønsker seg flere medlemmer.</p> <p>SWS – Audun Solberg Trening hver uke. Ønsker seg flere medlemmer.</p> <p>Metall – Bjørn Gjerstad Tanken er å få opp stålmål. Interesse for kurs meldes til Bjørn Gjerstad. <a href="mailto:Sportsligleder@hokksundpistolklubb.no">Sportsligleder@hokksundpistolklubb.no</a></p> <p>PPC – Cato Brekke Lite aktivitet. Det trengs et sikkerhetskurs. For interesse <a href="mailto:Leder@hokksundpistolklubb.no">Leder@hokksundpistolklubb.no</a></p> <p>Hagle – Tom Erik Knutsen Godt oppmøte. Det er pusset opp. Det er fremdeles noe som må fikses. F.eks lydanlegget. Ytrer ønske om endring i oppbevaring av ammo.</p> <p>Sortkrutt – Espen Avdal Har noen tanker om å gjennomføre et stevne. Både langvåpen og kortvåpen.</p>	

		<p>Bane – Bjørn Gjerstad Organisert treninger på torsdager. Ønsker seg flere medlemmer.</p> <p>Benkeskyting – Per Kristian Røren Lien Aktiviteten er ikke så høy. Ønsker seg flere medlemmer og økt aktivitet.</p>	
<b>7</b>	<b>Møter</b>	<p>Samarbeidsmøte Aron med hele styre fra begge klubbene. Vi avventer datoforslag fra Aron.</p> <p>NM komitemøte: Nedre Eiker, Hurum, Modum, Nesbyen, Svelvik, Ringerike, Aron.</p>	CB AK LIS
<b>8</b>	<b>Innkjøp og investering</b>	Vi trenger 2*20 fot kontainer. OEH sjekker priser	OEH
<b>9</b>	<b>Søknader</b>	Vi har funnet nye steder å søke og vi søker, men vi opplever at det er vanskeligere å få tilslag på søknadene.	LIS
<b>10</b>	<b>Innkomne saker</b>		
<b>11</b>	<b>EVT</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Sjekk om printing av våpenmålekasse (HT).</li> <li>- Skap til data (ØW)</li> <li>- Vår sluggfelt i april/mai 25. (CB)</li> <li>- QR kode (PF)</li> <li>- Oppbevaring av løse skudd (HT)</li> <li>- Ros analyse er under bearbeidelse (LIS)</li> <li>- Sponsorprogram. (LIS)</li> </ul>	ALLE